
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN 
JH / 150817 7:e styrelsemötet § 1 – 9 
  

Sida 1 av 2 
 

Tid: Tisdag den 23 juni kl. 18.00 
Plats: Hos ordf. Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförande 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Rolf Elsrud (RE) 
 Jan Hörman (JH) 
 Stefan Tidholm (ST) 
 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns utan ändringar 
 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar. 
 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
 Inga Skrivelser eller rapporter detta möte 
 

§ 5 Ekonomiska läget 
Kassörens rapport 2015-06-23 
Likvida medel 
Kassa  1,183 kr 
Plusgiro  57,620 kr  
Asfaltfonden 65,798 kr 
Sparkonto  130,958 kr 
Obetalda fakturor om ca 5 tkr. 
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§ 6 Vägstatus 

 Under denna punkt diskuterades följande frågor: 

•  Att samfälligheten ska införa en kostnad för tillstånd för tung trafik 

• Att vi ska höja årsavgiften 

• Farthinder på Kantarellvägen har varit utsatta för skadegörelse. Detta är 
anmält till polisen 

• Stenar ska läggas ut vid några farthinder 

• Belysning trasig på Björksoppsvägen samt vid Kärret 

• Brevlådor på Kantarellvägen är uppsatta. Bilder finns på hemsidan 

 

§ 7 Övriga frågor 

• Stadgarna skickas in till Lantmäteriet 

• Årsmöte den 17/8 kl.18.00 

• Pontus skriver verksamhetsberättelse samt bokar lokal 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 17/8 kl 18.00 hos Rolf Elsrud 
 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 
 

Vid protokollet  Justeras 
 
 
_________________  _________________  
Jan Hörman Lars-Inge Carlsson 


